
Zápisnica č. 66/2005 
zo zasadnutia Vedenia STU dňa 12. septembra 2005 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Vojtech Molnár, Ján Kalužný, Robert Redhammer, 

Robert Špaček, Ernest Bučko, Helena Žideková, Milan Žalman, Pavel 
Timár, Pavol Horváth. 

 
Neprítomní:  
 
Program: 
 

Kontrola plnenia úloh 
1. Hlavné úlohy v Akademickom roku 2005/2006 a prejav rektora STU na slávnostnom 

otvorení nového akademického roku (rektor Báleš) 
2. Štatút ŠVOČ na STU (pror. Kalužný) 
3. Stav finančného hospodárenia STU (kvestorka Žideková) 
4. Lokalizácia FIIT STU (pror. Bučko) 
5. Študentské preukazy v Akademickom roku 2005/2006 (pror. Molnár) 
6. Rôzne 
 
Predložené materiály: 
 
1) Hlavné aktivity Vedenia STU v akademickom roku 2005/2006 (rektor Báleš). 
2) Rámcové pravidlá ŠVOČ na STU v Bratislave (pror. Kalužný). 
3) Úprava dotácie STU na rok 2005 – valorizácia tarifných platov (kvestorka Žideková) 
4) Úprava schválenej dotácie STU na rok 2005 – dofinancovanie pôvodného rozpisu 

schválenej dotácie z dôvodu upresnených údajov (kvestorka Žideková). 
5) Podklady pre smernicu o klasifikácii informácií (pror. Molnár). 
6) Organizačný poriadok rektorátu STU (pror. Molnár). 
7) Administrátor buxusu pre univerzitné pracoviská a účelové zariadenia STU (pror. 

Špaček). 
8) Prevádzkový poriadok internetovej stránky STU (pror. Špaček) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  1/59/2005, 2/59/2005, 1/64/2005, 2/64/2005, 1/65/2005, 2/65/2005, 

3/65/2005, 8/65/2005. 
 
Nesplnené úlohy:  2/54/2005 – plnenie úlohy predĺžené do 19.09.2005. 
   1/60/2005 - plnenie úlohy predĺžené do 3.10.2005. 
   5/63/2005 - plnenie úlohy predĺžené do termínu ďalšej výzvy. 
 
Informácie z vyšších orgánov a z porád. 
 
Rektor Báleš: 
 
Uznesenie č. 1/66/2005 
Vedenie STU súhlasí s návrhom rektora STU, aby pror. Redhammer bol poradcom riaditeľa 
oddelenia pre vedu a výskum na MŠ SR. 



K bodu 1 Hlavné úlohy v akademickom roku 2005/2006 a prejav rektora 
STU na slávnostnom otvorení nového akademického roku 
(rektor Báleš). 

  
Rektor Báleš: Skontroloval stav plnenia hlavných aktivít Vedenia STU v akademickom 

roku 2004/2005. Skonštatoval, že veľká väčšina úloh je splnená a niekoľko 
úloh sa priebežne plní. Predložil Vedeniu STU materiál „Hlavné aktivity 
Vedenia STU v akademickom roku 2005/2006“ a požiadal o pripomienky 
k nemu. Členom Vedenia STU bol doručený draft prejavu rektora na 
slávnostnom otvorení akademického roku 2005/2006. 

 
Úloha č. 1/66/2005 
Rektor STU ukladá členom Vedenia STU doručiť pripomienky k materiálu „Hlavné aktivity 
Vedenia STU v akademickom roku 2005/2006“ ako aj k obsahu prejavu rektora na 
slávnostnom otvorení akademického roka 2005/2006. 
Z: Všetci členovia Vedenia STU 
T: 19. 09. 2005. 
 
 
K bodu 2 Štatút ŠVOČ na STU (pror. Kalužný). 
  
Pror. Kalužný: Predstavil členom Vedenia STU obsah písomného materiálu k tejto téme, 

ktorý bol predtým prerokovaný a schválený na porade prodekanov fakúlt 
STU. 

  
Uznesenie č. 2/66/2005 
Vedenie STU súhlasí s predloženým materiálom „Rámcové pravidlá ŠVOČ na STU 
v Bratislave“ s pripomienkami. 
 
 
K bodu 3 Stav finančného hospodárenia STU (kvestorka Žideková) 
  
Kvestorka 
Žideková: 

Informovala členov Vedenia STU o obsahu predložených písomných 
materiálov týkajúcich sa úpravy dotácie STU na rok 2005. Konštatovala, že 
je reálny predpoklad, aby hospodárky výsledok STU za rok 2005 bol 
kladný. O jeho výške je však predčasné hovoriť. 

  
Uznesenie č. 3/66/2005 
Vedenie STU schvaľuje predložené materiály „Úprava dotácie STU na rok 2005 – valorizácia 
tarifných platov“ a „Úprava schválenej dotácie STU na rok 2005 – dofinancovanie pôvodného 
rozpisu schválenej dotácie z dôvodu upresnených údajov“. 
 
 
K bodu 4 Lokalizácia FIIT STU (pror. Bučko) 
  
Rektor Báleš: Oboznámil členov Vedenia STU s obsahom listu dekanov FEI a FIIT, 

v ktorom konštatujú, že súčasný areál v Mlynskej doline nebude kapacitne 
postačovať pre obidve fakulty do budúcnosti. Súčasne oboznámil členov 
Vedenia STU s listom, ktorý pripravil pre vedenie FIIT STU. Požiadal pror. 
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Bučka o ukončenie pasportizácie budov STU do 19.9.2005. Na rokovaní 
Vedenia STU dňa 19.9.2005 sa k tomuto bodu znovu vrátime a prerokujú sa 
možné alternatívy riešenia priestorovej lokalizácie FIIT STU. 

 
 
K bodu 5 Študentské preukazy v Akademickom roku 2005/2006  

(pror. Molnár) 
  
Pror. Molnár: Oboznámil členov Vedenia STU so stavom vydávania a validizácie 

študentských preukazov – dostáva sa to do štandardnej polohy. Prof. 
Horváth informoval o tomto procese podrobnejšie. 3 fakulty STU – SvF, 
FCHPT a MTF sa oneskorili v dodávaní podkladov na CVT STU. 

 
Stanovisko č. 1/66/2005 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o vydávaní a validizácii študentských preukazov. 
 
 
K bodu 6 Rôzne 
  
1) Pavol Horváth:  

Predložil písomne materiál „Podklady pre smernicu o klasifikácii informácií“. 
  
Úloha č. 2/66/2005 
Rektor STU ukladá vyplniť a dodať prof. Horváthovi predložený písomný materiál, podľa 
ktorého sa bude identifikovať stupeň utajenia ako aj dĺžka archivácie príslušnej skupiny 
dokumentov. 
Z: Všetci členovia Vedenia STU 
T: 19. 09. 2005. 
 
2) Pror. Molnár: 

Predložil Vedeniu STU návrh nového Organizačného poriadku rektorátu STU. Rektor 
STU požiadal členov Vedenia STU dodať pripomienky k predloženému návrhu a takto 
upravený materiál bude prerokovaný dňa 19.9.2005. 

 
Úloha č. 3/66/2005 
Rektor STU ukladá dodať JUDr. Fabianovej pripomienky k predloženému písomnému 
materiálu, Organizačný poriadok rektorátu STU. 
Z: Všetci členovia Vedenia STU 
T: 19. 09. 2005. 
 
3) Pror. Špaček: 

Predložil Vedeniu STU návrh smernice rektora STU: „Prevádzkový poriadok 
internetovej stránky STU“ ako aj materiál „Administrátor buxusu pre univerzitné 
pracoviská a účelové zariadenia STU“. Informácie na www stránke budú podliehať 
expiračnej dobe a za aktuálnosť informácií budú zodpovedať redaktori, ktorí to budú 
mať aj v pracovnej náplni. 
Pavol Horváth: 
Problém vidí vo včasnom naplnení www stránky STU informáciami a v ich aktuálnosti 
Predseda AS STU Žalman: 
V prevádzkovom poriadku mu chýba organizačná štruktúra 
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Uznesenie č. 4/66/2005 
Vedenie STU schvaľuje predložené materiály „Prevádzkový poriadok internetovej stránky 
STU“ a „Administrátor buxusu pre univerzitné pracoviská a účelové zariadenia STU“ 
a ukladá prorektorovi Špačkovi zabezpečiť ich urýchlenú distribúciu. 
 
4) Rektor Báleš: 

Informoval Vedenie STU o návrhu normatívu pedagogických výkonov, ktorý predloží 
na rokovanie AS STU. 

 
5) Prorektor Redhammer: 

Informoval Vedenie STU o stave projektu Technologického inkubátora. Preberacie 
konanie začína 27.9.2005 a následne bude kolaudácia. Na koniec septembra 2005 je 
plánovaný informačný deň a tlačová konferencia na tému TI, ktorý do konca novembra 
2005 musí byť otvorený. 

 
6) Kvestorka Žideková: 

Upozornila Vedenie STU na negatívne stránky sťahovania oddelení na rektoráte STU 
a na finančnú náročnosť tohto procesu. 
Rektor Báleš odpovedal, že v tejto veci už rozhodol a nebude rozhodnutie meniť. 

 
7) Prorektor Bučko: 

Predložil Vedeniu STU návrh na odsúhlasenie nájomných zmlúv a dodatkov 
k nájomným zmluvám. Vedenie STU prijalo nasledujúce uznesenie: 

 
Uznesenie č. 5/66/2005 
Vedenie STU súhlasí s nájomnými zmluvami a dodatkom, ktorých podmienky nájmu sú 
nasledujúce: 
 

I. Nájomná zmluva s nájomcom Michal Dočolomanský – prenájom priestorov na ÚZ ŠDaJ 
STU – ŠD Mladá Garda, miestnosť č. 73 v suteréne bloku E, výmera 13 m2, doba nájmu od 
1.9.2005 do 1.9.2007. Predmet nájmu – nácvik hudobnej skupiny. 

 
II. Nájomná zmluva s nájomcom Marek Šandor – prenájom priestorov na ÚZ ŠDaJ STU – ŠD 

Mladá Garda, miestnosť č. 60 v suteréne bloku D, výmera 20 m2, doba nájmu od 1.9.2005 
do 1.9.2007. Predmet nájmu – nácvik hudobnej skupiny. 

 
III. Dodatok k NZ z roku 2003 s nájomcom Branislav Zemko – GRAKUZ, prenájom priestorov 

ŠD Mladá Garda. Dodatkom sa predlžuje nájom do 1.7.2007 a určuje sa nové nájomné. 
 
8) Prorektor Bučko: 

- V súlade s Uznesením Vedenia STU č. 4/61/2005 z 20.6.2005 navrhuje vykonať 
prenájom UVZ Kálnica verejnou formou – zverejnením v najčítanejšom denníku „Nový 
čas“ a prostredníctvom internetu v inzertnom časopise „Avízo“. Týmto spôsobom by 
bol zabezpečený transparentný spôsob ponuky. Výber nájomcu zabezpečí komisia 
menovaná rektorom STU, ktorá na základe vopred stanovených kritérií vyhodnotí 
najvýhodnejšiu ponuku. 
- Upozornil, že je veľmi potrebné na STU zakúpiť informačný systém pre správu 

a evidenciu majetku. Rektor STU odpovedal, že 19.9.2005 bude na programe 
rokovania AIS a tam táto otázka bude prerokovaná. 
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- Pror. Bučko požiadal o zálohové financovanie rekonštrukcie OST v Trnave. 
 
Uznesenie č. 6/66/2005 
Vedenie STU súhlasí so zálohovým financovaním rekonštrukcie OST v Trnave z predaja 
majetku STU. 
 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 

Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
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